

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2020-04-10
Plats: Teams
Närvarande Pär Eriksson
Michael Petersson
Maria Larsson
Johan Sjöberg
Satu Verlinna
Roger Gill
Lars Andersson
Ulrika Kårefjärd
Nina Lindström
Ulf Pettersson

Ej närvarande: Alf Svensson, Sonja Andersson

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och vi hälsade en av de nya ledamöterna, Uffe Pettersson, extra välkommen. I och med rådande omständigheter så **beslutar** vi att från och med nu ha med de två ledamöterna, som skulle ha valts in vid det planerade årsmötet 25/3, som adjungerande fram till dess att årsmötet hålls. Därefter godkändes dagordningen.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade föregående mötesprotokoll till handlingarna.

3. Summering av läget i och med Corona-viruset

I rådande stunder behöver vi se över hur vår verksamhet påverkas.

- a. *Ungdomsverksamheten – träningar och matcher samt rutiner*
Vi har ännu inte fått några nya direktiv utan fortsätter bedriva träningarna utomhus som vanligt. Vi **beslutar** att ställa in alla träningsmatcher och låter omklädningsrummen vara stängda och bara tillgängliga för toalettbesök.
- b. *Seniorverksamheten*
Damlaget har valt att stryka sina matcher och bedriver tillsvidare bara träningar.
Herrlagsträningarna är igång och de har hittills spelat en träningsmatch men ser till att ställa in de matcher som finns planerat framåt.
- c. *Årsmötet nytt datum – beslut om Årsberättelse och Verksamhetsplan*
Vi siktar in oss mot att ha ett årsmöte efter sommaren men **beslutar** att från och med nu arbeta enligt Verksamhetsplan 2020.
- d. *Valborgsmässofirande inställt*
Tyvärr kommer det inte gå att genomföra men vi håller fast vid de nya idéerna och hoppas kunna implementera dem nästa år istället.

Däremot går vi ut med ett meddelande om att det är frivilligt att skänka den summa man tänkt att göra av med Orrliden vid Valborgsfirande kan man istället swisha över till föreningen. Valborgsgruppen tar tag i formuleringen.

- e. *Information och kommunikation Inriktning Diplomerad Förening*
Diplomerad Förening har hamnat lite på is men vi drar igång arbetet så snart vi kan.

4. Ekonomi – lägesrapport

Roger gick igenom ekonomirapporten och det som är positivt är att vi fått in rätt mycket medlemsavgifter redan.

- a. *Konsekvenser av Corona*

Roger har försök ställa en prognos i Coronans spår och det lutar åt en minskning på ca 100 000kr i planerade intäkter som det ser ut just nu.

Vi ha även fått förfrågan från SÖFF att lämna in vad vi förlorar, rent ekonomiskt, från 12 mars till 30 juni. Maria och Roger ser till att svara innan måndag då uppgifterna ska lämnas in.

- b. *Budget 2020*

Vi **beslutar** att arbeta efter den budget som skulle tas vid årsmötet.

- c. *Skötsel av Orrliden – ersättning 2020 och vaktmästarfrågan*

Roger har pratat med Tomas och de är nu nära en överenskommelse.

- d. *Marcus-pengarna*

Vi har punkten kvar på dagordningen men fattar inga beslut om pengarna förrän pengarna finns på kontot. Just nu sitter pengarna fast i Kina. IFK Eskilstuna håller på att författa ett brev till klubben för att få loss pengarna. Nina **utred** hur Skogstorp kan gå vidare för att få hjälp.

5. Modernisering av Orrliden

- a. *Rapport från träff med Kultur och Fritid*

Göran, från kommunen, var ut och presenterade ett förslag om att få tillgång till två omklädningsrum (istället för de önskade fyra) på baksidan, istället för barackerna. De kommer att modernisera/bygga om de fyra främre omklädningsrummen så de blir separerade från varandra med egna duschar. Under ombyggnationen behöver vi få till någon temporär plats för tvätten och vi skulle kunna ställa en tvättmaskin/torktumlare inne på handikapptoaletten samt i domarrummet på baksidan.

Frågan om en gång från skolans håll fram till omklädningsrummen togs upp och eventuellt att vi kan få någon grusgång, men det kändes tyvärr inte högprioriterat från kommunens sida.

Vad gäller parkeringen så måste vi kontakta Stadsbyggnadskontoret för att få hjälp med både hyvling av ytan utanför Orrliden samt skyltning mot skolans parkering.

6. Inför säsongen 2020

- a. *Damlaget – hur fördelar vi ansvaret, beslut om ersättning*

Ett möte har hållit med tränarna och det diskuterades både bra samarbete med äldsta flicklaget och ersättning/arvodering. Tränarna själva var noga med att den ska delas lika mellan de tre istället för till en huvudtränare.

Styrelsen **beslutar** att godkänna detta.

Vi har fått en fråga från F03/04 om att anmäla ett lag till div4 istället nu när de tappar sin plats i Västmanland/Örebro-serien pga Corona. Styrelsen **beslutar** att godkänna detta och ber tränarna göra en skrivelse till SÖFFs tävlingskommitté.

- b. *Herrlaget*
Inget nytt att rapportera. Allt rullar på som det ska och truppen ser bra ut.
- c. *Domaransvarig 2020*
Vi tar tag i denna punkt till nästa möte då Maria tar reda på vad en domaransvarigs uppdrag innebär.
- d. *Sponsorgrupp*
Johan hade kallat till ett första möte men det blev inställt pga Corona-utbrottet, men nu känns det som att det ska gå bra att dra igång arbetet igen.
- e. *Senior/Ungdomskommitté?*
Nya styrelsen tar tag i detta, men just nu är det inget som är akut att besluta om.

7. Rapporter och diskussion

- a. *SÖFF's årsmöte 4 mars*
Avklarat.
- b. *Föreningskonferens 11 mars*
Mycket av det vi avhandlade i Sundbyholm togs upp på detta möte så det var inte så mycket nyheter för vår del. Det pushades en hel del för att få igång gå-fotboll på dagtid när planerna är tomma.
- c. *EIS årsmöte 25 mars*
Mötet blev inställt.
- d. *Uppföljning av ny riktlinje – utdrag från belastningsregistret*
Det är fortfarande några kvar som ska visa upp sina utdrag, men de flesta är på gång. Som det är nu så får de som ännu inte visat upp sina utdrag ej längre delta i föreningsverksamheten. Maria gör en personlig skrivelse till alla som är berörda.
- e. *Kansliet aktuella frågor*
Fotbollsskolan lär inte kunna komma igång som planerat, vecka 25 (Midsommarveckan), utan vi siktar in oss på att köra den precis innan skolstarten istället.
Maria är kallad till ett möte rörande Orliden hos kommunen, men det är först i oktober.
Vi har AFC tränandes hos oss varje vardag fram till den 19 april i och med att konstgräset på Tunavallen ska bytas.

8. Styrelsemöten våren 2020

- a. *Tisdagar 18.00-20.00*
5/5
9/6

9. Skrivelser och inbjudningar

Inga skrivelser inkomna utöver de som vi redan erhållit via mailen.

10. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

11. Summering och utvärdering av dagens möte

Det var återigen ett bra och innehållsrikt möte trots att vi körde via Teams.

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Vi **beslutar** att från och med nu ha med de två ledamöterna, som skulle ha valts in vid det planerade årsmötet 25/3, som adjungerande fram till dess att årsmötet hålls
- Vi siktar in oss mot att ha ett årsmöte efter sommaren men **beslutar** att från och med nu arbeta enligt Verksamhetsplan 2020
- Valborgsgruppen ser till att få ut en skrivelse till Skogstorpsbor om att swisha den summa pengar man tänkt att lägga på Valborgsfirandet
- Maria och Roger ser till att svara på den Coronakonsekvens enkät som SÖFF skickat ut
- Vi **beslutar** att arbeta efter den budget som skulle tas vid årsmötet
- Vi tar hjälp av IFK Eskilstuna att formulera ett brev till Marcus Danielsons nya klubb för att få ta del av pengarna
- Styrelsen **beslutar** att godkänna fördelningen av tränararvodet mellan de tre tränarna till damlaget
- Styrelsen **beslutar** att godkänna F03/04's önskemål om att ansöka om en plats i div4 och ber tränarna göra en skrivelse till SÖFFs tävlingskommitté
- Maria tar reda på vad uppdraget att vara domaransvarig i en förening innebär
- Sponsorgruppen kallar till ett första möte
- Frågan om Senior och Ungdomskommitté kontra en Fotbollskommitté ligger för bevakning
- Vi planerar att skjuta fram Fotbollsskolan och håller den, förslagsvis, istället precis innan skolstarten

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson